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Protokół ze wspólnego posiedzenia 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy ,  

Komisji ds. Oświaty, Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych ,  

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji ds. Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,  

Komisji ds. Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego 

w dniu 27 kwietnia  2015 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Marek Bocheński – Członek Komisji Rolnej 

2. Halina Dąbrowska – Członek Komisji Budżetu; Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnej; 

Członek Komisji Rewizyjnej; 

3. Halina Dmoch – Członek Komisji Rewizyjnej, Wiceprzewodnicząca Komisji Prawa; 

4. Grażyna Falkowska – Przewodnicząca Komisji Prawa, Członek Komisji Rewizyjnej; 

5. Ewa Grot – Członek Komisji Prawa;  

6. Teresa Kołecka - Przewodnicząca Komisji Budżetu; 

7. Stanisława Kucharska - Członek Komisji Oświaty; 

8. Lesław Kuczyński - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty,  

9. Ewa Latoszek – Członek Komisji Oświaty, Członek Komisji Budżetu; 

10. Krzysztof Lipiński – Członek Komisji Prawa, Członek Komisji Rolnej; 

11. Agnieszka Walczak – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Budżetu; 

12. Jarosław Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Prawa; 

13. Leszek Żebrowski – Przewodniczący Komisji Rolnej, Członek Komisji Budżetu;  

oraz  

  Andrzej Cieślak – Wójt Gminy   

 Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta 

 Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Lesław Kuczyński – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, który 

powitał zgromadzonych i stwierdził quorum, gdyż w posiedzeniu brało udział 13 radnych. 

Posiedzenie Komisji Statutowych rozpoczęło się o godzinie 17:10 i odbywało się według 

następującego porządku obrad: 
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1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie materiałów na IX sesję Rady Gminy  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniu 25 marca 2015r. 

(Sesja Nr VIII/2015) 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub zastrzeżenia do 

protokołu?  

Nikt nie wniósł uwag do protokołu.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

zaproponowanych do wprowadzenia do Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik szczegółowo omówiła wprowadzone do budżetu zmiany na 

podstawie uzasadnienia oraz załączników do uchwały.  

Powiedziała, że dochody budżetu zmniejsza się o kwotę 7. 217,00 zł  czyli po zmianach ustala się 

dochody budżetu w łącznej kwocie 36.508.932,89 zł. Wydatki budżetu zwiększa się o kwotę 

114.344,00 zł  oraz zmniejsza się o kwotę 7.217,00 zł  tj. po zmianach ustala się wydatki budżetu w 

łącznej kwocie 36.994.603,90 zł.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania do p. Skarbnik                 

w związku przedstawionymi zmianami do budżetu gminy.  

Pytań nie zgłoszono.  

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2015 roku długoterminowego kredytu  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały dotyczącej 

kredytu.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik wyjaśniła, że planowane zaciągnięcie kredytu w kwocie 

2.300.000 zł zostało zapisane w uchwale budżetowej na rok 2015, z przeznaczeniem na pokrycie 

rozchodów budżetu gminy. Uchwała, która dziś zostanie poddana pod głosowanie jest uchwałą 

szczegółową będącą następstwem podjęcia uchwały budżetowej. Konieczność podjęcia niniejszej 

uchwały wynika z zapisów ustawy o finansach publicznych. Powiedziała, że zaciągnięcie tego 

kredytu podlega ustawie „Prawo zamówień publicznych” więc zostanie ogłoszony przetarg 

nieograniczony na wyłonienie najkorzystniejszej oferty. Powiedziała, że dotychczas wszystkie 

kredyty, które brała gmina oprocentowane w wysokości od 3,6 do 4,6 %, więc  bardzo korzystne 
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dla gminy. Termin spłaty kredytu wraz z odsetkami jest zapisany w uchwale –  kredyt zostanie 

spłacony w ciągu 5 lat.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej mienie komunalne 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący powiedział, że on wnioskuje o zdjęcie tego punktu z 

porządku obrad ponieważ radni mają wątpliwości czy należy tę nieruchomość sprzedawać.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że oczywiście radni mają prawo zdjąć uchwałę z porządku 

obrad, jednak chyba zaszło jakieś nieporozumienie, bo na jednym z poprzednich posiedzeń komisje 

wyraziły chęć sprzedaży tej nieruchomości. Stwierdził, że teraz należy zaprosić na jakieś spotkanie 

przedstawicieli firmy Bio Planet i poinformować ich o zmianie stanowiska Rady Gminy w tej 

sprawie.  

Radni zdecydowali, że ten punkt zostanie zdjęty z porządku obrad.  

 

Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Leszno w 2015 roku  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapytał czy  radni mają jakieś pytania do programu lub 

czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że konieczne będzie jeszcze 

wprowadzenie zmian w rozdziale VII programu, gdyż z rozstrzygnięć Wojewody Mazowieckiego 

wynika, że program może odnosić się tylko do zwierząt bezpańskich i nie może obejmować 

zwierząt posiadających właściciela. Inicjatywa chipowania psów i finansowania tego zabiegu z 

budżetu gminy w odniesieniu do psów bezpańskich jest prawidłowa, natomiast w programie nie 

może być mowy o chipowaniu psów posiadających właściciela, gdyż taka uchwała zostanie 

uchylona przez nadzór Wojewody.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania przemocy               

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie Gminy Leszno w latach                      

2015-2020 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi do tego 

projektu uchwały?  

Pani Stanisława Kucharska – radna powiedziała, że na str. 12-14 znajdują się błędy dotyczące 

gminy i województwa w których program będzie realizowany.  Zamiast Gminy Leszno, woj. 

mazowieckie  widnieje tam zapis Gmina Rewal, woj. zachodniopomorskie.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt obiecał, że na sesję radni dostaną poprawione materiały, a błąd z 

pewnością wynikł z faktu, że często uchwały opracowuje się na podstawie uchwał o podobnej 

tematyce podejmowanych w innych gminach.  
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Podjęcie  uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej                 

w Lesznie na 2014 rok 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący  zapytał czy radni mają pytania bądź wątpliwości 

związane z niniejszym projektem uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

Podjęcie  uchwały w sprawie nadania Statutu Bibliotece Publicznej Gminy Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący  na podstawie uzasadnienia przybliżył z czego wynika 

konieczność przyjęcia nowego Statutu Biblioteki. Zapytał czy radni mają pytania bądź wątpliwości 

dotyczące tego projektu uchwały?   

Pytań nie zgłoszono.   

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący odczytał uzasadnienie po czym zapytał czy radni mają 

jakieś pytania do przedmiotowej uchwały? 

Pytań nie zgłoszono. 

Ad.3 

Sprawy różne 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy:  

1. Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń 

majątkowych za rok 2014 do końca kwietnia.  

2. Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapytał czy radni zechcieliby zasponsorować 

dzieciom ze świetlicy „Promyk” z okazji dnia dziecka jakiejś wycieczki. Powiedział, że 

dobrym pomysłem byłaby wycieczka do muzeum kolejnictwa w Sochaczewie i przejażdżka 

kolejką wąskotorową. 

3. Pan Jarosław Wróblewski – radny i Przewodniczący GKRPA podziękował 

Przewodniczącemu za inicjatywę. Przybliżył program ewentualnej wycieczki oraz 

przewidywane koszty. Ustalono, że po sesji radni się zdeklarują i wówczas potrzebną kwotę 

wpłacą do p. Agnieszki Walczak.  

4. Pani Ewa Latoszek – radna poprosiła o poszerzenie i wysypanie parkingu przy szkole w 

Zaborowie.  

5. Wójt powiedział, żeby Pani Ewa uzgodniła z Panią Malarowską gdzie ma być zrobiony 

parking w Zaborowie. Przypomniał, że na ostatniej sesji Rady Gminy radna Malarowska 

prosiła o zrobienie parkingu naprzeciwko szkoły. Powiedział, że rozmawiał z Panią 

Dyrektor ZSP w Zaborowie i ona też przychyla się do tego, żeby naprzeciwko szkoły 

powstał parking.   
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6. Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Pani Marii Sulik w 

sprawie wprowadzenia zmian do regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie 

Leszno i zawarcie w nim informacji dotyczących hodowli gołębi.  

7. Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta stwierdził, że w ubiegłym miesiącu 

uchwalany był nowy regulamin i jeżeli nie będzie żadnych wskazań od Wojewody to w 

najbliższym czasie nie są planowane jakiekolwiek zmiany w tym dokumencie.  

8. Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Gminnej Komisji 

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Poprosił Pana Jarosława Wróblewskiego o 

przybliżenie tematu 

9. Pan Jarosław Wróblewski – radny i Przewodniczący GKRPA powiedział, że do Rady 

Gminy, Wójta oraz do GKRPA wpłynęły anonimowe pisma dotyczące sprzedaży alkoholu 

osobom nieletnim w sklepach w Zaborowie i w Wyględach. Komisja wezwała na rozmowy 

właścicieli tych sklepów i przeprowadziła rozmowę pouczającą i ostrzegawczą. Właściciele 

sklepów zostali poinformowani o konsekwencjach jakie mogą ich spotkać jeżeli udowodni 

się im sprzedaż alkoholu osobom nieletnim i nietrzeźwym.  

10. Pani Ewa Grot – radna zaproponowała, żeby radni po zakończeniu posiedzenia Komisji 

pojechali do Kapinka w celu zobaczenia, zakupem której działki jest zainteresowana firma 

Bio Planet.  

Zdecydowano, że do Karpinka pojadą zainteresowane osoby, bo członkowie Komisji Budżetu byli 

na miejscu kilka dni wcześniej.  

Ad.4 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący   zamknął posiedzenie o godzinie 18:00 

 

                    

                                                                         

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty                                                                                            

/-/ Lesław Kuczyński 

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


